
 

 
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

28.05.2019                                       м. Черкаси                                           № 74

         
 

засідання постійної комісії      

обласної ради з питань соціально- 

економічного розвитку, бюджету  

та фінансів 
 

 

Всього членів комісії  -   17 

 

ПРИСУТНІ: 

голова  постійної комісії     – Легойда С.М.  

секретар постійної комісії  – Яріш А.А. 

 

Члени комісії:  Булатецький М.І. (при розгляді питань 2-9), Воронов С.П.,   

                          Гайович В.Ю. (при розгляді питань 2-9), Далібожак І.С. (при  

                          розгляді питань 5-9), Лихошерст  С.В. (при розгляді питань 1- 

                          4), Копійченко В.П., Мушієк М.Г. (при розгляді питань 1-8),  

                          Овчаренко С. А., Павличук В.М., Підгорний А.В.,  

                          Погорілий В.Г.  

 

ВІДСУТНІ  члени комісії:  Буданцев Р.П., Коломієць В. В., Коротков О. Г.,  

                         Сахно А.П. 

 

Запрошені: список запрошених додається (додаток 1). 
   

У засіданні взяв участь голова обласної державної адміністрації 

Вельбівець Олександр Іванович. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

  1. Про звіт про виконання  обласного бюджету Черкаської області за І 

квартал 2019 року  

Доповідає: 

 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів  

обласної державної адміністрації 



 

        2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 18.12.2018                   

№ 28-20/VII „Про обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік“  

Доповідає: 

 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів  

обласної державної адміністрації 

3. Про звіт за 2018 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018 – 2020 роки  

Доповідає: 

 

Карманнік Роман 

Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

4. Про розроблення Стратегії розвитку Черкаської області на період до 

2027 року та планів її реалізації  

Доповідає: 

 

Карманнік Роман 

Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

      5. Про внесення змін у додаток 2 до цільової Програми розвитку 

міжнародного співробітництва та міжрегіональної співпраці Черкаської 

області на 2017 – 2020 роки  

Доповідає: 

 

Карманнік Роман 

Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

      6. Про виконання рішення обласної ради від 19.02.2016 № 3-12/VIІ Про 

цільову програму „Впровадження в Черкаській області проекту Програми 

розвитку Європейського Союзу (ЄС) та Організації Об'єднаних Націй 

(ПРООН) „Місцевий розвиток, орієнтований на громаду фаза-ІІІ“ на 2016-

2018 роки“   

Доповідає: 

 

Карманнік Роман 

Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

7. Про приватизацію об'єкта комунальної власності (вноситься депутатом 

обласної ради Буданцевим Р.П.)  

Доповідає: 

 

Буданцев  

Роман Петрович 

- депутат обласної ради 

       8. Про виконання рішення обласної ради від 22.03.2013 № 21-31/VI „Про 

Програму фінансової підтримки комунальних підприємств обласної 

комунальної власності на 2013-2017 роки“  

Доповідає: 

 

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

9. Про виконання рішення обласної ради від 31.08.2016  № 7-1/VII „Про 

обласну програму фінансування ремонту доріг загального користування 

державного і місцевого значення, які проходять територією Черкаської 

області, та розвитку дорожньої інфраструктури на 2016-2018 роки“  

Доповідає: 

 

Синільник  

Сергій Анатолійович 

- заступник директора Департаменту 

інфраструктури, розвитку та  

утримання мережі автомобільних доріг 

загального користування місцевого 

значення обласної державної 

адміністрації   

 

 



 

1. СЛУХАЛИ:  

    Кравченко Н.М., яка поінформувала щодо виконання обласного 

бюджету Черкаської області за І квартал 2019 року  

.         Текст виступу додається (додаток 2). 

Текст звіту про виконання місцевих бюджетів за січень-березень 2019 

року та пояснювальної записки додаються (додатки 3, 4). 

 

ВИРІШИЛИ: звіт про виконання  обласного бюджету Черкаської області за І 

квартал 2019 року взяти до відома. 

                        

 „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

              Висновок № 74/1 додається до протоколу (додаток 5). 

 

2. СЛУХАЛИ:  

          Кравченко Н.М., яка поінформувала щодо проекту рішення „Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 18.12.2018  № 28-20/VII „Про 

обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік“. 

Доповідач зазначила, що основні напрямки внесення змін до обласного 

бюджету – це уточнення обласного бюджету за рахунок субвенцій з 

державного та місцевих бюджетів, а також перерозподіл затверджених 

призначень за пропозиціями головних розпорядників коштів. 

1. Трансферти з державного бюджету: 

-  вводиться до обласного бюджету 53,9 млн грн субвенції з державного 

бюджету на реалізацію заходів, спрямованих на підвищення якості освіти, які 

частково розподіляються між місцевими бюджетами, з них  

- 10,1 млн. грн на придбання шкільних автобусів (на умовах 

співфінансування 50/50 відсотків); 

- 28,2 млн. грн на придбання послуг з доступу до Інтернету закладів 

загальної середньої (із цієї суми розподілено 6,9 млн. грн, не розподіленими 

залишаються 21,3 млн грн);  

- 6,8 млн. грн  на придбання персональних комп’ютерів;  

- 8,7 млн. грн на придбання спеціальних автомобілів, призначених для 

надання додаткових психолого-педагогічних, корекційно-розвиткових послуг 

працівниками інклюзивно-ресурсного центру. Ці кошти  залишаються не 

розподіленими на обласному бюджеті, оскільки Міністерством освіти і науки 

України не визначено вимоги до даного транспорту. 

         Також надійшло 1,1 млн грн субвенції з державного бюджету на 

проведення виборів депутатів місцевих рад та сільських, селищних, міських 

голів, у тому числі на проведення перших виборів у трьох новостворених 

об’єднаних громадах та проведення додаткових виборів депутатів у двох 

об’єднаних громадах. 

2. Субвенції з місцевих бюджетів: 

- збільшуються  на 604,6 тис. грн. призначення Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 



 

господарства облдержадміністрації, з них 384,6 тис. грн для 

співфінансування робіт по об’єкту „Реконструкція будівлі Ротмістрівської 

загальноосвітньої школи I-III ступенів Смілянської районної ради Черкаської 

області (утеплення фасадів, заміна вікон та вхідних груп)“ та  

220,0 тис. грн для забезпечення співфінансування придбання телемедичного 

обладнання сільським амбулаторіям; 

-  надійшло 860,0 тис. грн субвенції з Уманського районного бюджету та 

Бужанської ОТГ Департаменту інфраструктури, розвитку та утримання 

мережі автомобільних доріг загального користування місцевого значення 

облдержадміністрації на виконання програми розвитку автомобільних доріг 

загального користування Черкаської області на 2019-2022 роки; 

- на 166,5 тис. грн збільшуються призначення Управлінню освіти і науки 

облдержадміністрації для придбання Багатопрофільному регіональному 

центру професійної освіти у Черкаській області будівельних та 

господарських матеріалів, оплати послуг поточного ремонту електромережі в 

новому навчальному корпусі та підключення до мережі інтернет (ці кошти 

надійшли із Шполянської міської ОТГ); 

- на 20,0 тис. грн збільшуються призначення по Управлінню охорони 

здоров’я облдержадміністрації для поліпшення матеріально-технічного стану 

Канівської  підстанції Черкаської станції швидкої медичної допомоги – філії 

КУ „Обласний центр медичної допомоги та медицини катастроф Черкаської 

обласної ради»; 

 3. Найбільший блок змін – це перерозподіл за пропозиціями головних 

розпорядників коштів. 

Деталізація змін по кожному головному розпоряднику приведена у 

пояснювальній записці.  

Доповідач акцентувала увагу на тому, що в результаті перерозподілу 

вирішуються такі основні питання: 

- здійснюється розподіл цільових видатків медичної субвенції з 

державного бюджету на лікування хворих на цукровий та нецукровий діабет 

у сумі 3, 3 млн грн; 

- збільшуються призначення на виплату заробітної плати працівникам 

обласних інтернатних навчальних закладів, Центру по нарахуванню та 

здійсненню соціальних виплат та Черкаському геріатричному пансіонату 

відповідно до діючих умов оплати праці, проведення розрахунків за 

енергоносії Черкаським обласним онкологічним диспансером (2,3 млн грн); 

        - поліпшення матеріально-технічної бази обласних комунальних установ 

шляхом проведення поточних та капітальних ремонтів, придбання техніки та 

обладнання (3,2 млн грн) ; 

        - за зверненнями місцевих органів влади спрямовуються кошти 

обласного бюджету на вирішення найбільш нагальних питань місцевого 

розвитку; 

- за результатами засідання робочої групи з питань природоохоронних 

заходів з обласного бюджету спрямовується 840,0 тис. грн бюджету 

об’єднаної територіальної громади с. Паланка на забезпечення екологічно 



 

безпечного збирання, перевезення, зберігання, оброблення, утилізації, 

видалення, знешкодження і захоронення відходів у Паланській сільській 

об’єднаній територіальній громаді (придбання машин та контейнерів для 

збору побутових відходів) та 1 300,0 тис. грн Черкаському районному 

бюджету на підтримання сприятливого гідрологічного режиму та санітарного 

стану річки Вільшанка вздовж вулиці Вільшанська в адміністративних межах 

Мошнівської сільської ради Черкаського району (капітальний ремонт). 

Крім того, у проекті рішення враховано зміни, прийняті в міжсесійний 

період відповідно до розпоряджень облдержадміністрації, які погоджені 

комісією з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів.  

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається (додаток 

6). 

Наталія Миколаївна зазначила, що з часу подання проекту рішення в 

обласну раду виникла необхідність у підготовці додаткових змін та 

доповнень, зокрема, за рахунок субвенцій, що надійшли  з Маньківського 

районного бюджету та бюджету Великохутірської об’єднаної територіальної 

громади збільшуються на 33,0 тис. грн призначення по Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації для забезпечення співфінансування 

придбання телемедичного обладнання. 

Також по Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства облдержадміністрації здійснюється 

перерозподіл призначень між об’єктами у зв’язку з тим, що необхідно 

погасити заборгованість за рішенням Господарського суду Черкаської 

області у сумі 445,8 тис. грн,  то зменшуються на 70,984 тис. грн видатки 

споживання загального фонду та на 374,815 тис. грн видатки розвитку 

спеціального фонду по об’єкту „Обласний центр екстреної медичної 

допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної ради по                     

вул. Корольова, 15 в м. Черкаси – будівництво». 

Враховуючи звернення Департаменту культури та взаємозв’язків з 

громадськістю облдержадміністрації перерозподіляються призначення 

передбачені Черкаському академічному театру ляльок Черкаської обласної 

ради. З обласного бюджету виділялись кошти на придбання  мікроавтобуса 

театру ляльок і зекономлені кошти спрямовуються на проведення V 

фестивалю театрів ляльок „Мереживо казкове“. 

Текст додаткових змін та доповнень до проекту рішення додається 

(додаток 7). 

Кравченко Н.М. повідомила, що відповідно до Бюджетного кодексу 

України на погодження постійнї комісії також внесено розпорядження 

обласної державної адміністрації, що стосуються перерозподілу видатків по 

головних розпорядниках бюджених коштів.  

Розпорядженням від 07.05.2019 № 305 „Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів та внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку за 

об’єктами у 2019 році“ за рахунок субвенцій, що надійшли з районих 

бюджетів на співфінансування будівництва амбулаторій, відповідно 



 

збільшуються на 586 842,00 грн призначення по Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації. 

        Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 8). 

        Розпорядженням від 07.05.2019 № 308 „Про перерозподіл видатків 

бюджету“ по управлінню у справах сім’ї, молоді та спорту обласної 

державної адміністрації здійснюється перерозподіл видатків із загального до 

спеціального фонду на суму 1370 400 грн, для коригування проектно-

кошторисної документації будівництва критого спортивного басейну 

обласної спеціалізованої дитячо-юнацької спортивної школи олімпійського 

резерву. 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 9). 

 Розпорядженням від 20.05.2019 № 341 „Про перерозподіл субвенцій з 

державного бюджету“ по управлінню освіти і науки обласної державної 

адміністрації здійснюється перерозподіл субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам на надання державної підтримки особам з особливими 

освітніми потребами у 2019 році (перерозподіл із загального фонду до 

бюджету розвитку). 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 10). 

Розпорядженням від 20.05.2019 № 342 „Про розподіл субвенції“ 

здійснюється розподіл субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам 

на проведення виборів депутатів місцевих рад та сільських, селищних, 

міських голів“ на суму 1 104 120 грн. 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 11). 

Розпорядженням від 21.05.2019 № 355 „Про перерозподіл видатків 

бюджету“ здійснюється перерозподіл видатків по Департаменту соціального 

захисту населення обласної державної адміністрації. Знімаються кошти з 

Департаменту та направляються субвенції місцевим бюджетам на проведення 

виплати одноразової грошової допомоги в розмірі 50 тис. грн 

членам сімей осіб, смерть яких пов’язана з проведенням антитерористичної 

операції в східних регіонах України, а також членам сімей осіб, загибель 

(смерть) яких пов’язана з виконанням обов’язків військової служби або з 

проходженням військової служби в особливий період. 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 12). 

Розпорядженням від 27.05.2019 № 380 „Про виділення коштів із 

резервного фонду обласного бюджету“ виділяються на безповоротній основі 

з резервного фонду обласного бюджету управлінню цивільного захисту 

Черкаської обласної державної адміністрації кошти в сумі 199,800 тис. грн на 

запобігання виникнення надзвичайних ситуацій техногенного та природного 

характеру, пов’язаних з виникненням пожеж у лісових масивах, торфовищах 

Черкаської області. 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 13). 

Розпорядженням від 27.05.2019 № 381 „Про виділення коштів із 

резервного фонду обласного бюджету“ виділяються на безповоротній основі 

з резервного фонду обласного бюджету Управлінню освіти і науки 



 

Черкаської обласної державної адміністрації кошти в сумі 700,0 тис. грн на 

запобігання виникнення надзвичайної ситуації техногенного та природного 

характеру, пов’язаної з аварійним станом будівлі Маньківського навчально-

виховного комплексу „Загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів ‒ гімназія“ 

Маньківської районної ради. 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 14). 

Наталія Миколаївна звернулась до членів комісії з проханням погодити 

розпорядження обласної державної адміністрації та підтримати проект 

рішення із змінами та доповненнями. 

 

В обговоренні взяли участь: Яріш А.А., Вельбівець О.І., Воронов С.П., 

Тарасенко В.П., Овчаренко С.А., Булатецький М.І., Мушієк М.Г. 

 

Яріш А.А. попросив надати уточнення щодо коштів передбачених на 

придбання телемедичного обладнання. 

Кравченко Н.М. зазначила, що це кошти які надійшли з районних 

бюджетів  для забезпечення співфінансування придбання цього обладнання. 

Яріш А.А. висловив заперечення щодо збільшення видатків 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства облдержадміністрації для надання субвенції у 

сумі 1 300,0 тис. грн Черкаському районному бюджету на підтримання 

сприятливого гідрологічного режиму та санітарного стану річки Вільшанка.  

Він зазначив, що це питання  не узгоджували з районною державною 

адміністрацією, даний об’єкт навіть не включено до програми соціально-

економічного розвитку району і він не є першочерговим. На даний час у 

районі є нагальна потреба у виділенні додаткових коштів з обласного 

бюджету на тридбання мамографу. То ж звернувся до членів комісії з 

пропозицією не підтримувати виділення цих коштів. 

         Вельбівець О.І. зазначив, що по-перше, на зазначений об’єкт кошти 

виділяються із спеціального фонду - залишку екологічного податку і вони не 

можуть бути використані на придбання мамографа. По-друге, кошти 

передбачені з врахуванням зауважень висловлених під час робочого візиту до 

області Міністра екології та природних ресурсів України Остапа Семерака. 

Підтримав пропозицію Яріша А.А. враховуючи, що загальна вартість робіт 

на об’єкті становить близько 16 млн грн.  

         Тарасенко В.П. наголосив на своєчасній підготовці пропозицій від 

постійної комісії та надання для розгляду на президії обласної ради. 

Воронов С.П. зазначив про виділення на минулій сесії коштів на об’єкт 

„Реконструкція будівлі міської лікарні (облаштування шатрової покрівлі та 

утеплення фасаду) м. Сміла, вул. Героїв Холодноярців, 82“. За його 

інформацією на даний час для виконання робіт не виготовлена проектно-

кошторисна документація та не здійснюються ніякі дії щоб розпочати 

роботи. То ж, враховуючи звернення Смілянської районної ради, вніс 

пропозицію перерозподілити ці кошти для громад які здатні їх використати, а 

саме, 850,0 тис грн для реконструкції приміщення під стерилізаційне 



 

відділення КНП „Смілянська багатопрофільна лікарня ім. Софії Бобринської“ 

Смілянської районної ради Черкаської області та  150,0 тис. грн 

Кам’янському району для відділу освіти на придбання обладнання для Нової 

української школи. 

Вельбівець О.І. підтримав пропозицію Воронова С.П. 

Кравченко Н.М. зазначила, що дійсно по Смілянській міській лікарні 

проектно-кошторисна документація ще не виготовлена, а також є звернення 

виконавчого комітету Смілянської міської ради про зміну назви об’єкта. 

Овчаренко С.А. висловив сумнів щодо можливості здійснення 

запропонованих змін.  

Кравченко Н.М. зазначила, що будуть підготовлені відповідні 

додаткові зміни до проекту рішення з врахуванням пропозицій постійної 

комісії. У разі прийняття рішення сесією обласної ради буде здійснено 

відповідний перерозподіл. 

Булатецький М.І. запропонував при розгляді питання враховувати 

думку депутатів, що балотувались по цим округам. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 74/2 додається до протоколу (додаток 15). 

 

 „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В., який  поінформував щодо проекту рішення „Про звіт за 

2018 рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії 

розвитку Черкаської області на період 2018 – 2020 роки“. 

 Доповідач зазначив, що за результатами проведеного моніторингу із 

загальної кількості проектних ідей, включених до Плану реалізації Стратегії, 

80 відсотків перебувають на даний час в активній стадії, тобто реалізуються, 

17 проектів, що становить близько 19 відсотків, ще не почали 

реалізовуватися. Загалом за цей рік на проектні заходи, передбачені Планом  

реалізації, спрямовано 376,9 млн грн, по джерелам фінансування це 143,6 млн 

грн державний бюджет,  місцеві бюджеті 193,8 млн грн, обласний бюджет – 

50,6 млн грн, інші джерела - близько 29 млн грн.  

По результатам року можна сказати, що динаміка у реалізації заходіє є 

нормальна, якихось критичних зауважень які б вимагали прийняття 

управлінських рішень та внесення змін на даний час немає. Є відставання, 

але вони не критичні. Це перший із трьох років реалізації Стратегії. У рамках 

цього Плану реалізації реалізуються комплексні проекти по аеропорту, 

добудовується драматичний театр, будуються сільські лікарські амбулаторії, 

придбаваються шкільні автобуси, створюються іноваційні школи, 

добудовується спортивний комплекс «Манеж», близько 20 ЦНАПів 

створюються в об’єднаних територіальних громадах. Крім того є так названі 

«м’які» проекти, які реалізуються Агентством регіонального розвитку 



 

спільно з об’єднаними територіальними  громадами і спрямовані на розвиток 

територіальних громад. 

Детальний звіт поданий з проектом рішення та опублікований для 

публічного вивчення і обговорення.. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається (додаток 

16). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення „Про звіт за 2018 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області на період 2018 – 2020 роки“ та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

           Висновок № 74/3 додається до протоколу (додаток 17). 

 

 

4. СЛУХАЛИ:  

            Карманніка Р.В., який повідомив, що на виконання пункту 3 

постанови Кабінету Міністрів України від 11.11.2015 № 932, підготовлений 

проект рішення „Про розроблення Стратегії розвитку Черкаської області на 

період до 2027 року та планів її реалізації“. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається (додаток 

18). 

 

 ВИСТУПИЛИ: 

           Булатецький М.І., який  зазначив, що в країні відбуваються зміни і, на 

його думку, зараз можливо не доречно приймати рішення про розроблення 

Стратегії розвитку області. Доцільно перенести розгляд питання на більш 

пізній час, узгодити із стратегією розвитку держави. 

          

          В обговоренні взяли участь: Тарасенко В.П., Вельбівець О.І.,         

Булатецький М.І., Мушієк М.Г. 

 

          Карманік Р.В. повідомив, що відповідно до діючої системи 

регіонального планування і державної регіональної політики повинні 

розпочати розробку Стратегії не пізніше ніж за 15 місяців до завершення 

діючої Стратегії, тобто до 2020 року. Зараз рішення іде тільки про початок, а 

далі буде довга процедура стосовно її розробки і узгоджень, можливо і з тим 

документом який буде прийнятий у державі. Цей процес не можна пройти за 

місяць чи за два. Збір проектних ідей, навчання займе не менше ніж пів року і 

ніяким чином не можна буде оминути увагою нові документи прийняті у 

державі. Ключові питання регіонального розвитку залишаться ті самі, в 

межах визначених повноважень, ті самі аеропорти, автобуси, дроги і так далі.   

А питання загальнодержавного характеру - змін законодавства, міжнародної 



 

діяльності, оборони і стратегії в нашу Стратеігію не включаються. Тому, 

відповідно, можна починати цей процес і на будь-якому етапі, якщо будуть 

нові можливості, то додавати їх. Робоча група з розроблення Стратегії та 

планів її реалізації налічує близько 70 осіб. До її складу включено і депутатів 

обласної ради.  

         Роман Володимирович попросив підтримати проект рішення та 

розпочати процес розроблення Стратегії.  

 

          Тарасенко В.П. зазанчив, що у постанові Кабінету Міністрів України 

законодавець прописав, що регіональні стратегії і плани заходів 

розробляються після прийняття радами відповідних рішень. 

          Вельбівець О.І. погодився з Булатецьким М.І. Дісно може бути змінена 

політика у державі і не тільки зовнішня політика,  а і регіональна. Після 

обрання депутатів Верховної Ради України, нового уряду, утворення нової 

коаліції  може навіть бути змінена регіональна політика, але страт необхідно 

дати. Також висловив побажання щодо необхідності врахування змін в 

адміністративно-територіальному устрої.  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення „Про розроблення Стратегії 

розвитку Черкаської області на період до 2027 року та планів її реалізації“ та 

рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

 „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

            Висновок № 74/4 додається до протоколу (додаток 19). 

 

 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В., який  поінформував щодо проекту рішення „Про 

внесення змін у додаток 2 до цільової Програми розвитку міжнародного 

співробітництва та міжрегіональної співпраці Черкаської області на 2017 – 

2020 роки“.  

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається (додаток 

20). 

Доповідач зазначив, що запропоновані зміни містять змістовий 

характер. У проекті рішення пропонується внести лише текстові зміни, 

зокрема розширити  коло виконавців передбачених програмою заходів: 

залучити установу „Черкаська агенція регіонального розвитку» до виконання 

заходів; у пункті де передбачено проведення міжнродного інвестиційного 

форуму пропонується зазаначити «організація та проеведення економічних 

форумів». Це дасть можливість змінити формат і провести декілька заходів і 

не виникне  в подальшому проблем з оплатою цих заходів.  

         Роман Володимирович звернувся з проханням підтримати проект  

рішення.  



 

 

В обговоренні взяли участь Гайович В.Ю., Вельбівець О.І.  

 

Гайович В.Ю. висловив побажання залучати до проведення зустрічей з 

інвесторами, міжнародними представниками  депутатів обласної ради.  

Вельбівець О.І. підтримав пропозицію Гайовича В.Ю. та дав доручення 

Караманніку Р.В. при організації зустрічей на певних підприємствах чи 

територіях залучати депутатів обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати  проект рішення „Про внесення змін у додаток 2 до 

цільової Програми розвитку міжнародного співробітництва та 

міжрегіональної співпраці Черкаської області на 2017 – 2020 роки“  та 

рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

 „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

          Висновок № 74/5 додається до протоколу (додаток 21). 

 

 

6. СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В., який  поінформував щодо виконання рішення обласної 

ради від 19.02.2016 № 3-12/VIІ Про цільову програму „Впровадження в 

Черкаській області проекту Програми розвитку Європейського Союзу (ЄС) 

та Організації Об'єднаних Націй (ПРООН) „Місцевий розвиток, орієнтований 

на громаду фаза-ІІІ“ на 2016-2018 роки“.   

        Текст звіту про виконання обласної цільової програми  додається 

(додаток 22). 

 

ВИРІШИЛИ:  

        1. Звіт про виконання за 2016-2018 роки  обласної цільової програми 

„Впровадження в Черкаській області проекту Програми розвитку 

Європейського Союзу (ЄС) та Організації Об'єднаних Націй (ПРООН) 

„Місцевий розвиток, орієнтований на громаду фаза-ІІІ“ на 2016-2018 роки“, 

затвердженої рішенням сесії обласної ради від  19.02.2016 № 3-12/VIІ, взяти 

до відома. 

           2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 19.02.2016     

№ 3-12/VIІ „Про цільову програму „Впровадження в Черкаській області 

проекту Програми розвитку Європейського Союзу (ЄС) та Організації 

Об'єднаних Націй (ПРООН) „Місцевий розвиток, орієнтований на громаду 

фаза-ІІІ“ на 2016-2018 роки“ у зв’язку із закінченням терміну дії. 

 

 „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

         Висновок № 74/6 додається до протоколу (додаток 23). 

 



 

7. Доповідач не з’явився на засідання постійної комісії. 

        Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 24). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

        Вельбівець. О.І., який повідомив, що стосовно комплексу будівель та 

споруд розташованих за по вул. Менделєєва у місті Черкаси надійшло дві 

пропозиції: Черкаська міська рада просить передати об’єкт місту для 

створення дитячого табору, але відповідно до процедури немає проекту 

рішення, і є альтернативний проект рішення депутата Буданцева Р.П. з 

пропозицією включити до переліку об’єктів, що підлягають приватизації.  

         Петров В.О., який зазначив, що з Черкаської міської ради надійшов лист 

щодо використання цього об’єкта, але відповідно до вимог законодавства 

необхідне рішення ради про згоду на прийняття об’єкта до міської 

комунальної власності. Такого рішення не надано тому немає підстав для 

підготовки проекту рішення обласної ради. Разом з тим до обласної ради 

надійшло вже не перше звернення орендаря будівлі (ПП «Міськбуд-Плюс») 

щодо включення його до програми приватизації. І є відповідний проект 

рішення. 

 

           В обговоренні взяли участь: Овчаренко С.А., Гайович В.Ю., Мушієк 

М.Г., Булатецький М.І., Воронов С.П., Крощенко О.В. 

 

         Овчаренко С.А. запропонував не розглядати питання так як відсутній на 

засідані ініціатор звернення. 

         Гайович В.Ю. зазначив, що він теж звертався до обласної ради із 

зверненням щодо внесення нерухомого майна розташованого за адресою     

м. Черкаси, вул. Менделєєва,4 до переліку об’єктів, що підлягають 

приватизації. Якщо мова іде про землю на якій розташиваний об’єкт, то 

земля міська і обласна рада не має ніякого відношення до цієї землі. Є об’єкт 

і приписи Управління ДСНС в області про те, що він руйнується. 

Враховуючи, що немає положеня про невідємні поліпшення, не можна 

надати дозвіл орендарю на проведення ремонту. Не можна зобовязати 

балансоутримувача директора підприємства відремонтувати будівлі так як у 

підприємства  немає коштів і орендар також не може проводити ніякі роботи. 

Об’єкт знаходиться у вкрай критичному стані, крім того відбувається обвал 

схилів і руйнація кам’яних східців до річки Дніпро. Складається загрозлива 

ситуація, яка може призвести до сповзання та руйнації самої будівлі.  

        Управлінням Державної служби з надзвичайних ситуацій у Черкаській 

області складено приписи щодо проведення запобіжних заходів з 

виключення подальшого руйнування схилу та виконання робіт щодо 

укріплення схилів. Для виконання означених робіт коштів у комунального 

підприємства  «Готельний комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради 

немає. Вже неодноразово питання порушувалось на сесіях обласної ради  але 

рішення так і не прийняте. 

 



 

       Мушієк М.Г. заначив що у міській раді вже готується проект  рішення 

про повернення землі  у міську власність.  

       Воронов С.П. повідомив, що є бажання створити на базі цих будівель 

дитячий позашкільний заклад. Що стосується земельної ділянки на якій 

знаходиться об’єкт то нагадав, що земля перебувала у постійному 

користуванні об’єкта обласної ради, а також нагадав про відмову колишнього 

в.о. директора ОКП «Готельний комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради  

Лебедцова Б.Б. від земельної ділянки і вона була надана у користування 

приватному інвестору який на даний час орендує об’єкт. Також зазначив, що 

кошти від орендної плати за комплекс будівель є суттєвою складовою 

фінансової стабільності комунального підприємства. 

      Вельбівець О.І. висловив сумнів щодо можливості створення дитячого 

позашкілького закладу та погодився з тим, що дійсно об’єкт приходить у 

занепад і «падає» його ціна.  Також зазначив, що питання про виділення 

земельної ділянки вирішувалось на сесії Черкаської міської ради. 

       Булатецький М.І. запропоновував роглянути можливість створення 

привабливого туристичного об’екту та навів приклади вже створених в 

області і які цікавлять туристів. Це у місті Черкаси буддійський храм Білий 

Лотос, комплекс біля дуба Залізняка на Чигиринщині, оглядовий майданчик 

на дамбі через річку Дніпро. Зазначив про недоцільність, на його думу,  

віддавати об’єкт міські раді, а краще виставити на конкурс і можливо 

знайдуться люди які запропонують цікавий проект щодо його викиристання 

та можливого створення ще однієї перлини Черкас і Черкащини. 

       Гайович В.Ю. запропонував передбачити в проекті рішення щоб кошти 

від реалізації об’єкта були напралені комунальному підприємству 

«Готельний комплекс «Дніпро» Черкаськї обласної ради. 

       Петров В.О. коротко поінформував щодо процедури приватизації 

об’єктів комунальної власноті. Також зазначив, що на даний час обласним 

комунальним підприємством «Готельний комплекс «Дніпро» Черкаської 

обласної ради розроблений проект на модернізацію системи 

енергозбереження.  Релізація цього проекту дасть можливість готельному 

комплексу відмовитись від газопостачання, а це в рік близько 1,3 млн грн. 

Що стосується комплексу будівель по Менделєєва 4 то, дійсно, декілька разів 

уже надходили листи від Управління ДСНС в області щодо руйнації схилу і 

там декілька метрів уже залишилось до самої будівлі. Будівля не 

ремонтується, туди кошти не вкладаються, поскільки у балансоутримувача  

немає такого ресурсу. Тому звернувся до депутатів з проханням підтримати 

проект рішення яким передбачається продаж обєкта з аукціону. 

      Булатецький М.І підпримав пропозицію щодо продажу об’єкта з 

аукціону. 

       Крощенко О.В. зазначив, що на сьогоднішній день комунальне 

підприємство «Готельний комплекс «Дніпро» не в зомозі ремонтувати об’єкт 

і складно його охороняти. Та навіть якщо вкласти кошти і відремонтувати 

будівлю то, на його думку, немає в Черкасах такого ринку надання VIP 

персонам послуг. Підтримав доцільність продажу об’єкта з аукціону та 



 

направлення коштів комунальному підприємству для оплати першого траншу 

робіт з модернізації системи енергозбереження готелю «Дніпро».  

       Воронов С.П. вивсловив пропозицію щодо вивчення доцільності 

подальшого функціонування готелю «Дніпро». Він зазначив, що не бачить 

ніякої соціальної складової в доцільності функціонування підприємства для 

області і, що можливо його доцільно виставити на приватицію 

.  

ВИРІШИЛИ: пропонувати розглянути проект рішення „Про приватизацію 

об'єкта комунальної власності“ на пленарному засіданні обласної ради. 

 

 „За“ - 9,   „Проти“ – 3,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

           Висновок № 74/1 додається до протоколу (додаток 25). 

 

 

8. СЛУХАЛИ:  

         Петров О.В поінформував щодо виконання рішення обласної ради від 

22.03.2013 № 21-31/VI „Про Програму фінансової підтримки комунальних 

підприємств обласної комунальної власності на 2013-2017 роки“ 

        Текст звіту про виконання Програми додається до протоколу (додаток 

26). 

 

ВИРІШИЛИ:  

       1. Звіт про виконання Програми фінансової підтримки комунальних 

підприємств обласної комунальної власності на 2013-2017(2018) роки взяти 

до відома.  

        2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 22.03.2013  

№ 21-31/VI "Про Програму фінансової підтримки комунальних підприємств 

обласної комунальної власності на 2013-2017 роки“, зі змінами,  у зв’язку із 

закінченням терміну дії. 

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 1,   „Не голосувало“ - 2. 

 

         Висновок № 74/8 додається до протоколу (додаток 27). 

 

 

9. СЛУХАЛИ:  

       Синільника С.А., який зазначив, що з метою створення бепечних умов 

дорожнього руху та розвитку дорожньої інфраструктури, забезпечення 

належного експлуатаційного стану автомобільних доріг загального 

користування державного та місцевго значення, як необхідної умови сталого 

соцільно-економічного розвитку області, рішенням сесії обласної ради від 

31.08.2016  № 7-1/VII було затверджено обласну програму фінансування 

ремонту доріг загального користування державного і місцевого значення, які 

проходять територією Черкаської області, та розвитку дорожньої 

інфраструктури на 2016-2018 роки. 



 

       Координацію діяльності та контроль за виконананням передбачених 

Програмою заходів, ефективним та цільовим використанням коштів її 

виконавцями, а також залучення до виконання Програми в установленому 

законодавством порядку підприємств, установ та організацій здійснював 

Департамент інфраструктури Черкаської обласної державної адміністрації. 

        Фінансування Прорами здійснювалось за рахунок коштів державного 

бюджету, коштів місцевих бюджетів, а також інших не заборонених чинним 

законодавством джерел.  

        Текст інформації додається до протоколу (додаток 28). 

 

       В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Андреєв Г.Ю., Мушієк М.Г., 

Воронов С.П., Гайович В.Ю., Булатецький М.І. 

         Вельбівець О.І. попросив повідомити чи є кримінальні провадження в 

частині використання коштів,  поінформувати щодо використання коштів у 

2016 році, зокрема скільки не було використано та назвати об’єкти на які 

були використані, щоб можна було визначити принцип розподілу коштів. 

          Синільник С.А. повідомив, що  Службі автомобільних доріг  в області 

було перераховано кошти в сумі 6 792035,2 грн, зокрема 1229 976 грн – на 

виготовлення проектно-кошторисної документації та 5562059,20 грн – на 

проведення поточного середнього ремонту автомобільних доріг державного 

значення. У кінці року, за зверненням Служби, кошти у сумі 3 833 тис. грн 

були повернуті 4 районам в місцеві бюджети у зв’язку з настанням 

несприятливих умов для проведення ремонтних робіт. 

        Андреєв Г.Ю.  зазначив, що у 2016 році Службі було перераховано   

6 792 тис. грн. Були виконані роботи першої категорії на правому проїзді 

дамби (у межах Черкаського району), на дорозі Київ –Знам’янка ( у межах 

Черкаського і Кам’янського районів) та на виготовлення проектно-

кошторисної документації. 

         Вельбівець О.І. попросив поінформувати щодо використання коштів у 

2017 році, зокрема по митному експерименту. 

         Синільник С.А. повідомив, що за рахунок коштів, що надійшли до 

обласного бюджету в рамках реалізації експерименту з фінансового 

забезпечення розвитку автомобільних доріг загального користування на 

виконання заходів Програми було виконано ремонтні роботи загальною 

вартістю 226082 653,07 грн, а саме: 

         на автомобільних дорогах загального користування державного 

значення – 163 282 120,48 грн; 

          на  автомобільних дорогах загального користування місцевого значення 

– 62800532,59 грн. 

          На умовах співфінансування у 2017 році Службі було пераховано 

кошти субвенції, яка надійшла від місцевих бюджетів до обласного бюджету, 

загальним обсягом 15914293,32 грн. 

          Андреєв Г.Ю. зазначив, що у 2017 році було використано 19,5 млн. грн 

на поточний і середній ремонт дороги Черкаси-Чигирин у межах села 



 

Червона Слобода до початку Лесьок; дороги Канів-Чигирин у межах села 

Суботів; поточний ремонт дороги Київ-Знам’янка на ділянці 205-213 – від 

межі міста Сміла до початку Кам’янського району; поточний та середній 

ремон дамби (11 кілометр після мосту та до мосту); облаштувальні роботи і 

нанесення розмітки на 12-13 кілометрах дамби; близько 3 млн на ремонт 

мосту через річку Дніпро (фарбування ферм). 

            Вельбівець О.І. звернув увагу присутніх на напрямки використання 

ресурсу, а саме на те, що кошти у сумі 227 млн грн, які надійшли до 

обласного бюджету в рамках реалізації митного експерименту, були 

розподілені на 5 районів:  Уманський, Смілянський, Кам’янський, 

Черкаський і Золотоніський.  

            Синільник С.А. повідомив, що у 2018 році обсяги виконання робіт з 

ремонту та утримання автомобільних доріг загального користування 

державного значення області становили 27,5 млн грн. 

            З 1 січня 2018 року повноваження щодо управління дорогами 

загального користування місцевого значення передані обласнним державним 

адміністраціям.  

           На забезпечення будівництва, реконструкції, ремонту і утримання 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення, вулиць і 

доріг комунальної власності у населених пунктах з державного бюджету 

області була передбачена субвенція в розмірі 391 451,3 тис. грн. 

           Виконання функцій замовника при здійсненні закупівель робіт та 

послуг із поточного середнього і поточного дрібного ремонту та 

експлуатаційного утримання автомобільни доріг загального користування 

місцевого значення в області було покладено на державне підприємство 

«Служба місцевих автомобільних доріг у Черкаській області».  

          ДП Службою профінансовано роботи з ремонту автомобільних доріг 

загального користування місцевого значення на суму 350811,71 тис. грн, а 

саме з: поточного середнього – 265 958,09 тис. грн, поточного дрібного – 

84853,62 тис. грн. 

           Воронов відзначив, що нерівномірність розподілу коштів в області  

також спричинена впливом народних депутатів України, які «лобіювали» 

питання виділення коштів на свої округи. 

          Вельбівець О.І. звернув увагу присутніх на зміну принципу розподілу 

коштів на ремонт та утримання доріг у 2019 році. Всі райони отримали 

однакову суму коштів. 

          Булатецький М.І. акцентував увагу присутніх на тому, що без 

належного стану доріг в області не може іти мова про соціально-економічний 

розвиток регіону, розвиток туристичної інфрастуруктури.   

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про виконання рішення обласної ради від 

31.08.2016 № 7-1/VII „Про обласну програму фінансування ремонту доріг 

загального користування державного і місцевого значення, які проходять 

територією Черкаської області, та розвитку дорожньої інфраструктури на 



 

2016-2018 роки“, зі змінами,  взяти до відома та погодити зняття рішення з 

контролю у зв’язку із закінченням терміну дії.  

 

 „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

          Висновок № 74/9 додається до протоколу (додаток 29). 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                      С. Легойда 

 

 

Секретар постійної комісії                                                   А. Яріш 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

28.05.2019 м.Черкаси          № 74/1          

 

 

Про  звіт про виконання  обласного  

бюджету Черкаської області за  

І квартал 2019 року 

 

 

         Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, пункту 2.6 Положення про постійні комісії Черкаської обласної 

ради, затвердженого  рішенням обласної ради від 19.02.2016 № 3-5/VІI, зі 

змінами,  постійна комісія  з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів розглянула звіт про виконання  обласного бюджету 

Черкаської області за І квартал 2019 року, внесений обласною державною 

адміністрацією. 

 Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

фінансів обласної державної адміністрації Кравченко Н.М. постійна комісія 

вирішила: 

 

        звіт про виконання  обласного бюджету Черкаської області за І квартал 

2019 року взяти до відома. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                                      С. Легойда 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

ВИСНОВОК 

постійної комісії обласної ради з питань  

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  
 

28.05.2019 м.Черкаси № 74/2 

 
 

Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 18.12.2018 № 28-20/VII 

«Про обласний бюджет Черкаської  

області на 2019 рік» 
 

Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні», пункту 8 статті 14 Регламенту обласної ради, затвердженого 

рішенням обласної ради від 19.02.2016 №3-3/VII (зі змінами), статей 23, 

108 Бюджетного кодексу України, Порядку передачі бюджетних призначень, 

перерозподілу видатків бюджету і надання кредитів з бюджету, 

затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 12.01.2011 № 18, 

пунктів 3, 12 рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-20/VII «Про 

обласний бюджет на 2019 рік» постійна комісія з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів, заслухавши та обговоривши 

інформацію директора Департаменту фінансів обласної державної 

адміністрації Кравченко Н.М. – вирішила: 

1. Погодити розпорядження обласної державної адміністрації: 

   1.1.   від 07.05.2019 №305 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів та 

внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку за об’єктами у 2019 

році» та збільшити доходи спеціального фонду (бюджету розвитку) 

обласного 

бюджету по коду 41053700 „Субвенція з місцевого бюджету 

на співфінансування інвестиційних проектів“ на суму 586 842,00 грн 

і спрямувати їх головному розпоряднику бюджетних коштів – Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства Черкаської обласної державної адміністрації, по КПКВК 

16 1 7367 

„Виконання інвестиційних проектів в рамках реалізації заходів, спрямованих 

на розвиток системи охорони здоров’я у сільській місцевості“, спеціальний 

фонд (бюджет розвитку), видатки розвитку. 

Внести зміни до Розподілу коштів бюджету розвитку за об’єктами 

у 2019 році в частині бюджетних призначень, передбачених головному 

розпоряднику бюджетних коштів – Департаменту містобудування, 

архітектури, 

будівництва та житлово-комунального господарства Черкаської обласної 

державної адміністрації, по КПКВК 16 1 7367 „Виконання інвестиційних 

проектів в рамках реалізації заходів, спрямованих на розвиток системи 



 

охорони 

здоров’я у сільській місцевості“, шляхом збільшення видатків по об’єктах: 

1) „Амбулаторія загальної практики сімейної медицини 

по вул. Лесі Українки, 10, в с. Благодатне Золотоніського району – 

будівництво“ на суму 56 187,00 грн; 

2) „Амбулаторія загальної практики сімейної медицини 

по вул. Вишневій, 18А, в с. Соколівка Жашківського району – будівництво“ 

на суму 43 973,00 грн; 

3) „Амбулаторія загальної практики сімейної медицини  

по вул. Центральній, 33, в с. Сунки Смілянського району – будівництво“  

на суму 486 682,00 грн. 

1.2. від 10.05.2019 №308 «Про перерозподіл видатків бюджету» та 

здійснити перерозподіл видатків обласного бюджету в межах загального 

обсягу бюджетних призначень, передбачених головному розпоряднику 

бюджетних коштів – управлінню у справах сім’ї, молоді та спорту Черкаської 

обласної державної адміністрації, шляхом: 

 зменшення видатків загального фонду (видатки споживання)  

по КПКВК 1115011 „Проведення навчально-тренувальних зборів і змагань  

з олімпійських видів спорту“ на суму 900 000 грн, по КПКВК 1115012 

„Проведення навчально-тренувальних зборів і змагань з неолімпійських 

видів спорту“ – 188 816 грн, по КПКВК 1115052 ,,Фінансова підтримка 

регіональних осередків всеукраїнських організацій фізкультурно-спортивної 

спрямованості  

у здійсненні фізкультурно-масових заходів серед населення регіону“ – 

281 584 грн  

збільшення видатків спеціального фонду (видатки розвитку) по КПКВК 

1117325 ,,Будівництво споруд, установ та закладів фізичної культури і 

спорту“ по об’єкту: ,,Будівництво критого спортивного 50-метрового басейну  

для плавання обласної спеціалізованої дитячо-юнацької спортивної школи 

олімпійського резерву по вул. Пастерівська, 102 в м. Черкаси“ на суму  

1 370 400 грн. 

 1.3. від 20.05.2019 №341 «Про перерозподіл субвенцій з державного 

бюджету» та здійснити перерозподіл субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам на надання державної підтримки особам з особливими 

освітніми потребами у 2019 році за КПКВК 0611110 „Підготовка кадрів 

професійно-технічними закладами та іншими закладами освіти“ в сумі 

844 457 грн, 

шляхом зменшення видатків розвитку загального фонду та відповідного 

збільшення видатків розвитку спеціального фонду (бюджет розвитку). 

Здійснити перерозподіл субвенції з державного бюджету місцевим 

бюджетам на забезпечення якісної, сучасної та доступної загальної середньої 

освіти „Нова українська школа“ за: 

1) КПКВК 0611040 „Надання загальної середньої освіти 

загальноосвітніми школами-інтернатами, загальноосвітніми санаторними 

школами-інтернатами“ в сумі 111 019 грн, шляхом зменшення видатків 



 

розвитку загального фонду  

та відповідного збільшення видатків розвитку спеціального фонду 

(бюджет розвитку); 

2) КПКВК 0611080 „Надання загальної середньої освіти 

загальноосвітніми спеціалізованими школами-інтернатами з поглибленим 

вивченням окремих предметів і курсів для поглибленої підготовки дітей в 

галузі науки і мистецтв, фізичної культури і спорту, інших галузях, ліцеями з 

посиленою військово-фізичною підготовкою“ в сумі 44 408 грн, шляхом 

зменшення видатків розвитку загального фонду та відповідного збільшення 

видатків розвитку спеціального фонду (бюджет розвитку). 

1.4. від 20.05.2019 №342 «Про розподіл субвенції» та збільшити доходи 

загального фонду обласного бюджету по коду 41037000 „Субвенція з 

державного бюджету місцевим бюджетам на проведення виборів депутатів 

місцевих рад та сільських, селищних, міських голів“ на суму 1 104 120 грн і 

спрямувати їх головному розпоряднику бюджетних коштів – Департаменту 

фінансів Черкаської обласної державної адміністрації по КПКВК 37 1 9620 

„Субвенція з місцевого бюджету на проведення виборів депутатів місцевих 

рад та сільських, селищних, міських голів за рахунок відповідної субвенції з 

державного бюджету“.  

Здійснити розподіл субвенції з місцевого бюджету на проведення 

виборів депутатів місцевих рад та сільських, селищних, міських голів  

за рахунок відповідної субвенції з державного бюджету, згідно з додатком 1. 

1.5. від 21.05.2019 №355 «Про перерозподіл видатків бюджету» та 

здійснити перерозподіл видатків обласного бюджету в межах загального 

обсягу бюджетних призначень, передбачених головному розпоряднику 

бюджетних коштів – Департаменту соціального захисту населення 

Черкаської обласної державної адміністрації, згідно з додатком 2. 

1.6. від 27.05.2019 №380 «Про виділення коштів із резервного фонду 

обласного бюджету» та виділити на безповоротній основі з резервного фонду 

обласного бюджету управлінню цивільного захисту Черкаської обласної 

державної адміністрації кошти в сумі 199,800 тис. грн на запобігання 

виникнення надзвичайних ситуацій техногенного та природного характеру, 

пов’язаних з виникненням пожеж в лісових масивах, торфовищах Черкаської 

області  за КПКВК 29 1 8110 „Заходи із запобігання та ліквідації 

надзвичайних ситуацій та наслідків стихійного лиха“ (видатки споживання). 

1.7. від 27.05.2019 №381 «Про виділення коштів із резервного фонду 

обласного бюджету» та виділити на безповоротній основі з резервного фонду 

обласного бюджету Управлінню освіти і науки Черкаської обласної 

державної адміністрації кошти в сумі 700,0 тис. грн на запобігання 

виникнення надзвичайної ситуації техногенного та природного характеру, 

пов’язаної  

з аварійним станом будівлі Маньківського навчально-виховного комплексу 

„Загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів ‒ гімназія“ Маньківської районної ради 

(усилення фундаментів та укріплення (обв’язки) стін) блоку № 3 для  надання 

субвенції Маньківському районному бюджету за КПКВК 06 1 9770  



 

„Інші субвенції з місцевого бюджету“ (видатки розвитку, у тому числі 

бюджет розвитку). 

2. За пропозицією депутата обласної ради Яріша А.А., кошти у сумі  

1 300,0 тис. грн, передбачені у проекті рішення по Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації для Черкаського районного бюджету на 

підтримання сприятливого гідрологічного режиму та санітарного стану річки 

Вільшанка вздовж вулиці Вільшанська в адміністративних межах 

Мошнівської сільської ради Черкаського району (капітальний ремонт) 

залишити без розподілу. 

3. За пропозицією депутата обласної ради Воронова С.П. по 

Департаменту фінансів облдержадміністрації зменшити на 1 000,0 тис. грн 

призначення, передбачені у проекті рішення Смілянському міському 

бюджету на «Капітальний ремонт покрівлі Смілянської міської лікарні, 

м.Сміла, вул.Героїв Холодноярців, 82», та збільшити на 850,0 тис. грн 

Смілянському районному бюджету на реконструкцію приміщення під 

стерилізаційне відділення КНП «Смілянська багатопрофільна лікарня ім. 

Софії Бобринської» Смілянської районної ради Черкаської області» та на 

150,0 тис. грн Кам’янському районному бюджету для придбання комп’ютерів 

з мультимедійними засобами навчання (інтерактивна дошка, інтерактивна 

панель із вмонтованим комп’ютером, мультимедійний проектор, під’єднаний 

до комп’ютера вчителя, учнівське комп’ютерне обладнання, програмне 

забезпечення, електронні підручники, комутаційне обладнання тощо) для 

закладів освіти, що підпорядковані відділу освіти, молоді та спорту 

райдержадміністрації,  

на 2019-2020 навчальний рік, згідно вимог Державного стандарту початкової 

освіти. 

4. Підтримати проект рішення „Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 18.12.2018 № 28-20/VII „Про обласний бюджет Черкаської області 

на 2019 рік“, зміни та доповнення до проекту рішення із запропонованими  

постійною комісією змінами та рекомендувати розглянути на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії С. Легойда 

 

 

 

 

 

 



 

Додаток 1 

до висновку постійної 

комісії з питань 

соціально-економічного 

розвитку, бюджету та 

фінансів Черкаської 

обласної ради 

від 28.05.2019 № 74/2 

 

 

 

РОЗПОДІЛ 

субвенції з місцевого бюджету  

на проведення виборів депутатів місцевих рад та сільських, селищних,  

міських голів за рахунок відповідної субвенції з державного бюджету 

 

Код бюджету Бюджети Обсяг субвенції 

(у гривнях)  

1 2 3 

23302200000 
Районний бюджет Драбівського 

району 279 740 

23303200000 
Районний бюджет Жашківського 

району 198 920 

23310200000 
Районний бюджет Лисянського 

району 265 120 

23508000000 
Ротмістрівська об’єднана 

територіальна громада 240 420 

23520000000 
Паланська об’єднана 

територіальна громада 119 920 

Всього 1 104 120 

 

 

 

 

 

 

 



 

Додаток 2 

до висновку постійної комісії з питань  

соціально-економічного розвитку, бюджету 

 та фінансів Черкаської обласної ради  

від 28.05.2019 № 74/2 

 

Перерозподіл видатків бюджету 

 

Код бюджету Найменування  

адміністративно-

територіальної  

одиниці 

КЕКВ КПКВК 0813242 

„Інші заходи  

у сфері 

соціального 

захисту 

і соціального 

забезпечення“, 

грн 

 

КПКВК 0819770 „Інші субвенції з місцевого 

бюджету“ за напрямом „Виплата одноразової 

грошової допомоги в розмірі 50 тис. грн. 

(п’ятдесят тисяч гривень) членам сімей осіб, 

смерть яких пов’язана з проведенням 

антитерористичної операції в східних регіонах 

України, а також членам сімей осіб, загибель 

(смерть) яких пов’язана з виконанням обов’язків 

військової служби або з проходженням військової 

служби в особливий період“, грн 

23100000000 Обласний бюджет 2730 -200 000,00  

23201100000 м. Черкаси 2620  50 000,00 

23301000000 Городищенський 

район 

2620  50 000,00 

23302200000 Драбівський район 2620  50 000,00 

23317200000 Черкаський район 2620  50 000,00 

Всього  -200 000,00 200 000,00 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

28.05.2019 м.Черкаси          № 74/3          

 

 

Про звіт за 2018 рік із проведення  

моніторингу виконання Плану реалізації  

Стратегії розвитку Черкаської області  

на період 2018 – 2020 роки 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту Черкаської обласної ради, затвердженого 

рішенням обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII, зі змінами,  постійна 

комісія  з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів 

розглянула проект рішення „Про звіт за 2018 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2018 – 2020 роки“, внесений обласною державною адміністрацією. 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

регіонального розвитку обласної державної адміністрації Карманніка Р.В. 

постійна комісія вирішила: 

 

підтримати проект рішення „Про звіт за 2018 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області на період 2018 – 2020 роки“ та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

 

Голова постійної комісії                                                                      С. Легойда 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

28.05.2019 м.Черкаси          № 74/4          

 

 

Про розроблення Стратегії розвитку  

Черкаської області на період до  

2027 року та планів її реалізації 

 

 

        Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту Черкаської обласної ради, затвердженого 

рішенням обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII, зі змінами,  постійна 

комісія  з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів 

розглянула проект рішення „Про розроблення Стратегії розвитку Черкаської 

області на період до 2027 року та планів її реалізації“, внесений обласною 

державною адміністрацією. 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

регіонального розвитку обласної державної адміністрації Карманніка Р.В. 

постійна комісія вирішила: 

 

        підтримати проект рішення „Про розроблення Стратегії розвитку 

Черкаської області на період до 2027 року та планів її реалізації“ та 

рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                                      С. Легойда 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

28.05.2019 м.Черкаси          № 74/5          

 

 

Про  внесення змін у додаток 2 до  

цільової Програми розвитку  

міжнародного співробітництва та  

міжрегіональної співпраці Черкаської  

області на 2017 – 2020 роки 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту Черкаської обласної ради, затвердженого 

рішенням обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII, зі змінами,  постійна 

комісія  з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів 

розглянула проект рішення „Про внесення змін у додаток 2 до цільової 

Програми розвитку міжнародного співробітництва та міжрегіональної 

співпраці Черкаської області на 2017 – 2020 роки“, внесений обласною 

державною адміністрацією. 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

регіонального розвитку обласної державної адміністрації Карманніка Р.В. 

постійна комісія вирішила: 

 

підтримати  проект рішення „Про внесення змін у додаток 2 до цільової 

Програми розвитку міжнародного співробітництва та міжрегіональної 

співпраці Черкаської області на 2017 – 2020 роки“  та рекомендувати 

розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                                      С. Легойда 

 

 
        

 

 

 

 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

28.05.2019 м.Черкаси          № 74/6          

 

Про виконання рішення обласної ради від 

19.02.2016 № 3-12/VIІ „Про цільову програму 

„Впровадження в Черкаській області проекту 

Програми розвитку Європейського Союзу 

(ЄС) та Організації Об'єднаних Націй 

(ПРООН) „Місцевий розвиток, орієнтований 

на громаду фаза-ІІІ“ на 2016-2018 роки“ 

 
  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, пункту 2.6 Положення про постійні комісії Черкаської обласної 

ради, затвердженого  рішенням обласної ради від 19.02.2016 № 3-5/VІI, зі 

змінами,  постійна комісія  з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів розглянула звіт про виконання за 2016-2018 роки  

обласної цільової програми "Впровадження в Черкаській області проекту 

Програми розвитку Європейського Союзу (ЄС) та Організації Об'єднаних 

Націй (ПРООН) „Місцевий розвиток, орієнтований на громаду фаза-ІІІ“ на 

2016-2018 роки“, підготовлений Департаментом регіонального  розвитку 

обласної державної адміністрації. 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

регіонального розвитку обласної державної адміністрації Карманніка Р.В. 

постійна комісія вирішила: 

          1. Звіт про виконання за 2016-2018 роки  обласної цільової програми 

„Впровадження в Черкаській області проекту Програми розвитку 

Європейського Союзу (ЄС) та Організації Об'єднаних Націй (ПРООН) 

„Місцевий розвиток, орієнтований на громаду фаза-ІІІ“ на 2016-2018 роки“, 

затвердженої рішенням сесії обласної ради від  19.02.2016 № 3-12/VIІ, взяти 

до відома. 

           2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 19.02.2016     

№ 3-12/VIІ „Про цільову програму „Впровадження в Черкаській області 

проекту Програми розвитку Європейського Союзу (ЄС) та Організації 

Об'єднаних Націй (ПРООН) „Місцевий розвиток, орієнтований на громаду 

фаза-ІІІ“ на 2016-2018 роки“ у зв’язку із закінченням терміну дії.  

 

 

Голова постійної комісії                                                                      С. Легойда 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

28.05.2019 м.Черкаси          № 74/7          

 

 

Про приватизацію об'єкта  

комунальної власності 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту Черкаської обласної ради, затвердженого 

рішенням обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII, зі змінами,  постійна 

комісія  з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів 

розглянула проект рішення „Про приватизацію об'єкта комунальної 

власності“ та  вирішила: 

 

 пропонувати розглянути проект рішення „Про приватизацію об'єкта 

комунальної власності“ на пленарному засіданні обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                                      С. Легойда 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

28.05.2019 м.Черкаси          № 74/8          

 

 

Про виконання рішення обласної ради  

від 22.03.2013  № 21-31/VI "Про Програму  

фінансової підтримки комунальних  

підприємств обласної комунальної  

власності на 2013-2017 роки“ 

 

 

            Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування 

в Україні“, пункту 2.6 Положення про постійні комісії Черкаської обласної 

ради, затвердженого  рішенням обласної ради від 19.02.2016 № 3-5/VІI, зі 

змінами,  постійна комісія  з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів розглянула звіт про виконання Програми фінансової 

підтримки комунальних підприємств обласної комунальної власності на 

2013-2017(2018) роки. 

Заслухавши та обговоривши інформацію начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради Петрова В.О. постійна комісія вирішила: 

 

        1. Звіт про виконання Програми фінансової підтримки комунальних 

підприємств обласної комунальної власності на 2013-2017(2018) роки взяти 

до відома.  

        2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 22.03.2013  

№ 21-31/VI "Про Програму фінансової підтримки комунальних підприємств 

обласної комунальної власності на 2013-2017 роки“, зі змінами,  у зв’язку із 

закінченням терміну дії. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                                      С. Легойда 

 

 
 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

28.05.2019 м.Черкаси          № 74/9          

 

 

Про виконання рішення обласної ради  

від 31.08.2016  № 7-1/VII  "Про обласну  

програму фінансування ремонту доріг  

загального користування державного і  

місцевого значення, які проходять територією  

Черкаської області, та розвитку дорожньої  

інфраструктури на 2016-2018 роки“  

 

 

            Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування 

в Україні“, пункту 2.6 Положення про постійні комісії Черкаської обласної 

ради, затвердженого  рішенням обласної ради від 19.02.2016 № 3-5/VІI, зі 

змінами,  постійна комісія  з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів розглянула інформацію про виконання рішення обласної 

ради від 31.08.2016  № 7-1/VII "Про обласну програму фінансування ремонту 

доріг загального користування державного і місцевого значення, які 

проходять територією Черкаської області, та розвитку дорожньої 

інфраструктури на 2016-2018 роки“,  підготовлену Департаментом 

інфраструктури, розвитку та утримання мережі автомобільних доріг 

загального користування місцевого значення обласної державної 

адміністрації. 

   Заслухавши та обговоривши інформацію заступника директора 

Департаментом інфраструктури, розвитку та утримання мережі 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення обласної 

державної адміністрації Синільника С.А. постійна комісія вирішила: 

 

          інформацію про виконання рішення обласної ради від 31.08.2016            

№ 7-1/VII "Про обласну програму фінансування ремонту доріг загального 

користування державного і місцевого значення, які проходять територією 

Черкаської області, та розвитку дорожньої інфраструктури на 2016-2018 

роки“, зі змінами,  взяти до відома та погодити зняття рішення з контролю у 

зв’язку із закінченням терміну дії.  

 

 

Голова постійної комісії                                                                      С. Легойда 



 

 


